
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr LVI 

LVI Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 15 maja 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 15 maja 2023 r. o godz. 16:30, a zakończono o godz. 19:45 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył LVI sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, transmitowane 

na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania obrad 

dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz w sposób 

zwyczajowo przyjęty. 

 

Sprawdzenie obecności.  

 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 

 

 

 



Wyniki imienne: 

 

OBECNY (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNY (1)  

Stanisław Momot 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 

Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że propozycję porządku obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja 29 października, zapytał czy  

są wnioski o jego zmianę. 

 

Brak wniosków. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że protokół został Radnym 

wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 



4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 23 marca 2023 

r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 23 marca 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik lub worek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Barbara Nowak przedstawiła projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu poprosił Wiceprzewodniczącego  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek.  

 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LVI/300/2023 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

sprawa została omówiona. 

 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu poprosił Wiceprzewodniczącego  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Tułowicach. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Anna 

Sokulska, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Reszka, Agnieszka Zawadzka 

 



NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LVI/301/2023 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin wyjaśnił, że poszczególne zmiany budżetu 

zostały omówione na posiedzeniu Komisji 10 maja oraz posiedzeniu Komisji Budżetowej, 

dodał, że zostało ustalone, iż posiedzenia Komisji Budżetowej będą odbywały się przed każdą 

komisją wspólną, celem wypracowania opinii. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych Tomasz Gala poinformował, że na 

posiedzeniu członkowie Komisji rozmawiali na temat planowanych inwestycji. W związku ze 

zmianą cen materiałów budowlanych niektóre inwestycje przerosły możliwości Gminy  

i Komisja podjęła decyzję o tymczasowym wstrzymaniu przebudowy przedszkola, pozyskane 

przez Gminę nadal zostały, Komisja chce remontu dachu i kuchni przedszkola. 

Przewodniczący dodał, że pojawiły się pewne problemy z odpadami w oczyszczalni ścieków, 

wobec czego podjęta została decyzja o przekazaniu dotacji dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Tułowicach. Komisja zaopiniowała pozytywnie dopłatę do 

zakupu wozu strażackiego. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk przypomniała, że podczas komisji były omawiane zmiany  

w budżecie, które głównie dotyczyły inwestycji, a wobec tych zmian budżet zmienił się 

również o dochody bieżące o kwotę 19.245,51 zł., są to środki pozyskane jako dotacja celowa 

min. z Marszałkowskiej Inicjatywy Sołeckiej dla Tułowic Małych oraz dofinansowanie do 

unieszkodliwiania azbestu na terenie Gminy Tułowice. Wydatki bieżące zostały zwiększone  

o kwotę 339.245,51 zł., w tym największą pozycją jest dotacja przedmiotowa dla ZGKiM. 

Skarbnik omówiła również pozostałe zmiany budżecie Gminy na 2023 r. 

Poinformowała, że po wszystkich zmianach budżet wynosi 35.083.242,42 zł. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 



NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LVI/302/2023 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że projekt uchwały dotyczący 

wieloletniej prognozy został przedyskutowany na posiedzeniu Komisji Budżetowej oraz 

wspólnym posiedzeniu.  

Skarbnik omówiła projekt uchwały, wskazując, że zmiany dotyczą przede wszystkim 

przedsięwzięć. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LVI/303/2023 

 

9. Przyjęcie oceny Zasobów Pomocy Społecznej za 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej Pani Ewa Ziubrzycka-Bień w trakcie komisji zaprezentowała Ocenę. Wyraził uznanie, 

że chciała podziękować swoim pracownikom za trud włożony w ich pracę i dołączył się do tych 

podziękowań. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie oceny Zasobów Pomocy Społecznej za 2022 r.  



Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że ocena została przyjęta. 

 

10. Sprawozdanie z działalności OPS Tułowice za 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej Pani Ewa Ziubrzycka-Bień w trakcie komisji przedstawiła to Sprawozdanie  

i odpowiadała na zadawane pytania. 

 

11. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Tułowicach za rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że Pani Ewa przedstawiła również 

to Sprawozdanie i zostało ono udostępnione zgodnie z ustawą. 

 

12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2022 oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że na posiedzeniu Komisji Pani Ewa 

przedstawiła również to Sprawozdanie, udzielała odpowiedzi na zadawane pytania, a 

Sprawozdanie zostało udostępnione zgodnie z ustawą. 

 

13. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Tułowicach za rok 2022, w tym informacja finansowo-gospodarcza w zakresie 

wykonywanych zadań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na posiedzeniu Komisji została przedstawiona 

informacja w formie prezentacji, każdy miał możliwość zadawania pytań i uzyskał odpowiedź  

i jeśli są jakieś pytania i wątpliwości to można zadzwonić do Dyrektora. 

 

14. Sprawozdanie komisji z prac wykonanych w I kwartale 2023 r. 

 

Przewodniczący Skarg, Wniosków i Petycji Jan Bojkowski, Przewodniczący Komisji Budżetu  

i Spraw Gospodarczych Tomasz Gala, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak  

i Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Luty, przedstawili sprawozdania z prac 

Komisji w I kwartale 2023 r. 



15. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w I kwartale 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił statystyki dotyczące prac Rady, wskazał 

na bardzo wysoki procent obecności na posiedzeniach, 100 % realizację Planu Pracy oraz 

wysoką zgodność podczas głosowań. 

 

16. Informacja sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w I kwartale 2023 r. 

Pan Andrzej Pochopień Sołtys Goszczowic przedstawił prezentację z działań Sołtysa i Rady 

Sołeckiej w I kwartale 2023 r. 

Sołtys Anna Obtułowicz przedstawiła sprawozdanie z działalności Sołectwa Ligota 

Tułowicka w I kwartale 2023 r. 

Sołtys Agnieszka Zawadzka przedstawiła prezentację działalności Sołectwa Skarbiszowice  

w I kwartale 2023 r. 

Sołtys Lucyna Makuch przedstawiła sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej 

Szydłowa w I kwartale 2023 r. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin omówił prezentację z działalności Sołectwa Tułowice 

Małe w I kwartale 2023 r. 

 

17. Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2022 rok." 

 

Przewodniczący obradom powiedział, że podczas komisji Sekretarz Gminy przedstawił tę 

informację, zachęcił do zadawania pytań obecnemu na sesji Sekretarzowi. 

Brak pytań. 

 

18. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski, w związku z nieobecnością na poprzedniej sesji przedstawił 

sprawozdanie z działalności w okresie ostatnich dwóch miesięcy. Wspomniał udziale  

w spotkaniach w sołectwach z okazji Dnia Kobiet, podpisaniu umowy ze Starostwem 

Powiatowym dotyczącej prac projektowych ścieżki w Tułowicach Małych oraz części chodnika 

w Szydłowie, na które Gmina przekazała 160 tys. zł., spotkaniu z Dyrektorem Banku 

Gospodarstwa Krajowego i Komendantem Miejskiej Policji w Opolu, udziale w corocznych 

uroczystościach upamiętniających rocznicę wyzwolenia Stalagu Obozu Jenieckiego w 

Łambinowicach, spotkaniu z Dyrektorem Departamentu Programów Rozwoju Obszarów 

Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego, którego tematem były inwestycyjne Gminy Tułowice, 

dotyczące wniosków, jakie Gmina składa na szerokich płaszczyznach. Burmistrz wspomniał  

o spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie utrzymania czystości poboczy 

dróg oraz o przekazaniu przez Kopalnię 200 ton kamienia z przeznaczeniem na doraźną naprawę 

dróg. Wymienił i omówił inne obowiązki wykonywane w wspomnianym okresie. 

 

19. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij poinformował o zmianie przysłowiowej cegły  

w eSesji, w której cała działalność jest rozpisana zawiera wszystkie wiadomości i problemy, tak 



więc całość okresowej działalności jest tam podana. 

Nawiązał do tematu otwarcia Muzeum Ceramiki i podziękował Pani Dyrektor za aktywność na 

rzecz powstania Muzeum oraz działalność i kultywowanie tradycji pisania pisanek metodą 

batikową. 

Poruszył również inne tematy dotyczące działalności na rzecz Gminy. 

 

20. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Poproszona przez Przewodniczącego Radna Anna Sokulska przeczytała treści złożonych 

wniosków:  

w sprawie budowy ulicy na ulicach Gruszkowej i Zamkowej, w sprawie budowy chodnika na 

ulicach Gruszkowej i Ogrodowej, w sprawie uzupełnienia zapadliska kostki na ulicy Kościelnej 

obok Przedszkola,  sprawie naprawy nawierzchni ulicy Bocznej i przełożenia istniejącej już 

kostki oraz w sprawie montażu siatki ochronnej bocznej na boisku do koszykówki w Ligocie 

Tułowickiej, przy tym ostatnim stwierdziła, że poczuła sią oszukana lub wprowadzona w błąd, 

ponieważ ostatnio Burmistrz powiedział, że siatka jest. Po wizycie na boisku okazało się, że 

siatka jest, lecz tylko za koszem, a nie ma z boku boiska. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski wyjaśnił, że boisko było inwestycją z dużym wkładem 

finansowym z budżetu Gminy, co wywołało kontrowersję w sołectwach, przypomniał ustalenia, 

podczas których przedłożona została informacja o koszcie takiej siatki i deklaracja, że zostanie 

to wykonane, jeżeli znajdą się jakieś środki dodał, że nie pamięta z zebranie sołeckiego takich 

wniosków składanych przez mieszkańców. 

Radna Anna Sokulska wyjaśniła, że jest to wniosek młodzieży. 

Burmistrz zobowiązał się do udzielenia odpowiedzi w formie pisemnej. 

 

Brak nagrania głosu podczas wypowiedzi Radnego Krzysztofa Chodorowskiego. 

 

21. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 12 maja został dostarczony 

Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

Poproszony przez Przewodniczącego Burmistrz Andrzej Wesołowski odczytał treść pytań 

złożonych przez Przewodniczącego Rady, a następnie udzielonych na nie odpowiedzi:  

- na jakiej podstawie podjęto decyzję o remoncie Przedszkola, 

- prośba o jak najszybsze podjęcie decyzji w sprawie dotacji dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej, 

- w sprawie koszenia poboczy, ścieżki pieszo-rowerowej i ścięcia drzewa w sołectwie Tułowice 

Małe, 

- wniosek o obniżenie krawężników drogi gminnej i wykonanie drogi na odcinku ulicy 

Kościuszki, dojazdu do Stawowej, 

- prośba o wyjaśnienie przyczyn nie przekazanie mieszkania w parku osobom zainteresowanym, 

- wniosek o wyjaśnienie możliwości sprzedaży mieszkania po obniżonej cenie, zgodnie z 

wnioskiem najemców, 

- informacja o zaniepokojeniu sytuacją budżetową w Gminie, szczególnie ZGKiM-u, 

- zmian i realizacji projektu budowy ulicy Bocznej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij potwierdził konieczność przebudowy odcinka ulicy 

Kościuszki łączącego się z ulicą Stawową i aktualnym braku środków w budżecie na tę 

inwestycję. Nawiązał również do zasadności składania następnych wniosków wobec braku 



środków w budżecie, szczególnie przy rezygnacji z innych inwestycji, następnie wymienił 

pozostałą otrzymaną korespondencję. 

 

Dyskutowano o wielu wnioskach, które nie zostały zrealizowane i na które nie ma 

zabezpieczenia finansowego. 

Radny Krzysztof Mróz poruszył sprawę zasadności przeprowadzania konsultacji dotyczących 

wyznaczenia obszarów zdegradowanych, jeżeli obszary zostały już wcześniej wyznaczone  

i przypomniał o potrzebach remontowych w Szydłowie. 

 

22. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Frédéric Coppin przypomniał, że Burmistrz otrzymał Rejestr 

pytań i na wiele z nich odpowiedzi zostały już udzielone, poprosił o podsumowanie tych 

pytań. 

Burmistrz omówił poszczególne sprawy. 

 

Poproszona o wyjaśnienie sprawy udzielenia jednorazowej bonifikaty przy wykupie 

mieszkania, Radca prawny Anna Fus podtrzymała swoje zdanie w sprawie bonifikaty, 

przypominając, że jeżeli jest potrzeba udzielenia bonifikaty, to konieczna jest zmiana ogólnej 

uchwały, która została przyjęta. Przypomniała o niezbędnym uwzględnieniu,  

że zadaniem Gminy jest prowadzenie gospodarki mieszkaniowej i nie może być to zmiana  

w zakresie indywidualnego przypadku, lecz musi to być zmiana dotycząca wszystkich 

zaineresowanych. 

 

23. Wolne wnioski. 

Burmistrz przypomniał o cenach planowanych inwestycji oraz zmian cen i ich wpływie na ich 

realizację. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka poinformowała, że na spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych mieszkańcy sołectwa Skarbiszowice zadeklarowali pomoc w naprawie drogi 

powiatowej w kierunku Sadów i poprosiła o przekazanie kamienia i wyrównanie gminnego 

odcinka tej drogi. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski zadeklarował, że jeśli z obiecanej przez KOSD ilości 

kamienia, coś zostanie, to będzie on przeznaczony na tę drogę. 

 

Radna Anna Sokulska przekazała prośbę mieszkańców o uzupełnienie rowów przy ulicach 

Bocznej i Jagodowej o koryta betonowe, które pomogą utrzymać je w czystości. 

 

Burmistrz odpowiedział, że po korekcie budżetu i dostępności środków Gmina chciałaby 

przykryć ten rów. 

Na pytanie Radnego Krzysztofa Chodorowskiego o drogę w Goszczowicach w stronę 

poligonu, Burmistrz poinformował o planowanym spotkaniu w terenie oraz o tym, że  

pieniądze na ten cel są zabezpieczone. 

Radny Tomasz Gala zaproponował pozbycie się starych samochodów strażackich i przeznaczenie 

pieniędzy z ich sprzedaży na doposażenie nowego. 

Burmistrz odpowiedział, że samochody są wycenione, a planuje się zostawienie małego auta ze 

względów sentymentalnych, Radny Michał Luty poparł pomysł. 



Z inicjatywy Przewodniczącego Rady, który stwierdził, że na konsultacjach dotyczących 

wyznaczenia obszaru rewitalizacji przedstawiono już wyznaczony obszar i zapytał na 

podstawie jakich kryteriów zostało to zrobione i po co są konsultacje, dyskutowano na temat 

kryteriów wyboru obszaru, który będzie podlegał rewitalizacji, w dyskusji udział wzięli:  

Sekretarz Wiesław Księski, Radni: Frédéric Coppin, Roman Kopij, Krzysztof Chodorowski, 

Tomasz Gala, Krzysztof Mróz, Burmistrz Andrzej Wesołowski. 

 

W wyniku dyskusji uzgodniono, że na sesję w dniu 25 maja zostanie zaproszony Prezes 

firmy przygotowującej Gminny Program Rewitalizacji. 

 

24. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał wstępne terminy: 

sesja – 25 maja br. godz. 16:30 

posiedzenie Komisji – 19 czerwca godz. 16:30 

sesja – 22 czerwca br. godz. 16:30 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin 

zamknął obrady LVI sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Frédéric Coppin 

 
Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


